
Protokół Nr 1/2018 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym Miasteczku 

z dnia 19 stycznia 2018 roku 

W dniu 19 stycznia 2018 roku o godzinie 08 :30 w Biurze Rady Miejskiej w Nowym 
Miasteczku odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym 
Miasteczku. W posiedzeniu komisji uczestniczyło czworo radnych (nieobecna Grażyna 
Kwiecień) . Obradom przewodniczył przewodniczący Komisji Rewizyjnej Marek Miszczak. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie komisji. 
2. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad komisji . 
3. Opinia w sprawie skargi na działalność kierownika Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Nowym Miasteczku dotyczącej przewlekłości w załatwieniu 
sprawy. 

4. Opinia w sprawie petycji dotyczącej rozwiązania polegającego na 
obniżeniu podatku rolnego i od nieruchomości za wykonane prace naprawy 
i utrzymania dróg - na wniosek właściciela terenu wzdłuż którego 
przebiega uszkodzona droga gminna. 

5. Sprawy bieżące. 
6. Zakończenie komisji. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie komisji. 
Przewodniczący komisji Marek Miszczak otworzył posiedzenie komisji, stwierdził 

kworum, przywitał radnych. 

2. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad komisji 
Nie było propozycji zmian. Proponowany prządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

3. Opinia w sprawie skargi na działalność kierownika Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Nowym Miasteczku dotyczącej przewlekłości w załatwieniu 
sprawy. 

Przewodniczący poprosił o odczytanie treści skargi - skargę odczytała Burmistrz Danuta 
Wojtasik. Przewodniczący poprosił obecną kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

Renatę Rudnik o wyjaśnienie sytuacji opisanej w skardze i przedstawienie chronologii 
wydarzeń, które do niej doprowadziły. Radni zadawali pytania w sprawie na które 
odpowiedzi i wyjaśnień udzielała pani Renata Rudnik. Radni wcześniej mieli możliwość 
odsłuchania nagrania rozmowy skarżącej z kierownik OPS, które zostało dołączone do 
skargi. Po wyczerpaniu pytań i dyskusji przewodniczący Miszczak stwierdził, że 

działania pani Rudnik nie mają charakteru wskazanego w skardze (opieszałość, 

naruszenie Kodeksu Postępowania Administracyjnego), a Komisja Rewizyjna nie jest 
organem mogącym karać, dyscyplinować kierownik OPS - radni przychylili się do 
opinii. Przystąpiono do głosowania nad uznaniem skargi za bezzasadną: 4 za O przeciw O 
wstrzymujących się. 



4. Opinia w sprawie petycji dotyczącej rozwiązania polegającego na obniżeniu 
podatku rolnego i od nieruchomości za wykonane prace naprawy i 
utrzymania dróg - na wniosek właściciela terenu wzdłuż którego przebiega 
uszkodzona droga gminna. 

Przewodniczący odczytał treść petycji. Pani Burmistrz ustosunkowała się do skargi 
przedstawiając koszt napraw dróg gminnych w 2017 roku. Omówiła sposób 
przeprowadzania remontów dróg, min. dobrowolne angażowanie się mieszkańców w 
drobne prace przy np. rozprowadzaniu na drogach grysu. Posiedzenie opuścił radny 
Andrzej Biazik. Po przeanalizowaniu przedmiotu petycji i stanu prawnego - komisja 
ustaliła iż proponowana forma ulgi będzie mieć charakter przedmiotowo podmiotowy w 
związku z czym zastosowanie jej będzie złamaniem prawa. 

5. Sprawy bieżące. 
Nie było. 

6. Zakończenie komisji. 
Przewodniczący zakończył posiedzenie komisji. 
Protokół z komisji jest dostępny na stronie internetowej BlP Urzędu Miejskiego. 
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